



HSBC Premier Chief Education Officer Consultation Service Registration Form

Disclaimer:

Upon clicking the link, you agree that:

1. You will be leaving HSBC public website and will be taken to a third-party website that is outside the control of HSBC. Please refer to our [hyperlink policy](#).
2. HSBC assumes no liability for your use of this link or the third-party website.
3. No customer data is transferred from HSBC's website to third-party website during the process.
4. All services provided by the education consultant and all information collected by the education consultant will be subject to its own terms and conditions and privacy policy. The education consultant is solely responsible for the delivery and quality of its services.
5. HSBC makes no representation and gives no guarantee as to the education consultant's suitability or quality of service and is not responsible whatsoever in connection with its services or reliance on any advice provided by the education consultant.
6. You have read the Terms and Conditions set out at the end of this document which govern the offers made available to you.

Third-party	Registration link
ARCH	https://outlook.office365.com/owa/calendar/ARCEducationConsultationService@TeamAssetLtd.onmicrosoft.com/bookings/
Britannia	https://zfrmz.com/eYiddG3KN5NAGkPCEBTA
Crimson Education	https://calendly.com/crimsonhk/hsbc

Please fill in the **unique identification code** as shared by your Relationship Manger (RM).

[Terms and Conditions](#)

滙豐卓越理財首席教育顧問服務申請表

免責聲明:

點擊鏈接即表示您同意:

1. 閣下將離開滙豐網站，並將進入由第三方管理之網站。透過此連結進入之網站並非滙豐網站，如果您需要進一步資料，請查閱[超連結政策](#)。
2. 本行對閣下使用有關連結一概不負責。
3. 在過程中，滙豐不會將客戶數據從滙豐網站轉移到第三方網站。
4. 教育顧問提供的所有服務和教育顧問收集的所有信息將受其自身的條款和條件以及隱私政策的約束。教育顧問全權負責其服務的交付和質量。
5. 滙豐銀行不就教育顧問的適合性或服務質量作出任何陳述和保證，也不對其服務或對教育顧問提供的任何建議的依賴承擔任何責任。
6. 您已閱讀本文件末尾列出的條款和條件，這些條款和細則管理向您提供的優惠。

第三方服務供應商	申請鏈接
ARCH	https://outlook.office365.com/owa/calendar/ARCEducationConsultationService@TeamAssetLtd.onmicrosoft.com/bookings/
Britannia	https://zfrmz.com/eYiddG3KN5NAGkPCEBTA
Crimson Education	https://calendly.com/crimsonhk/hsbc

請填寫您的客戶經理 (RM) 提供的識別碼。

條款及細則